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«
Η υπόθεση του ΟΠΕΚΕΠΕ

δεν περιποιείτιμή για
την κυβέρνησήμας.
Αποδέχομαι ότι δεν
πετύχαμε αυτά που

θα θέλαμε και πρέπει
να δουλέψουμε σκληρότερα.

Αλλά όχι να μας κουνάνε
το δάχτυλο οι κύριοι

και οι κυρίες
της αντιπολίτευσης.

Αυτό πάει πολύ

14 ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ

ΑΔΩΝΙΣΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ
ΥπουργόςΥγείας

«Ακόμη και
οι πιο σφοδροί
επικριτές μας

θα αναγκαστούν
να αναγνωρίσουν

την πρόοδο στο ΕΣΥ»

Mε αφορμή την υπόθεση του
ΟΠΕΚΕΠΕ που προκαλεί πο-
λιτικούς τριγμούς στην κυ-

βερνητική σταθερότητα , ο υπουργός
Υγείας Άδωνις Γεωργιάδης δηλώνει
σε συνέντευξή του στην « Political»
«όχι να μας κουνάνε το δάχτυλο οι κύ-
ριοι και οι κυρίες της αντιπολίτευσης .

Αυτό πάει πολύ » , ενώ στέλνει μήνυμα
πως η κυβέρνηση πρέπει να δουλέψει
σκληρότερα .

«Αποδέχομαι ότι αποτύχαμε» , ανα-
φέρει χαρακτηριστικά . Ο κ . Γεωργιά-
δης προτάσσει τις λύσεις που εφαρ-
μόζει η κυβέρνηση για να πατάξει τα

φαινόμενα διαφθοράς στη λογι-
κή τού « ό ,τι δεν λύνεται, κόβε
ται ! » .

στον Μίλτο
Σακελλάρη

sakellarismiltos@yahoo.com

Για τον πολύπαθο τομέα της
Υγείας και το χαρτοφυλάκιό του
τονίζει ότι «το τέλος του 2026 θα

μας βρει με όλα τα νοσοκομεία
πλήρως ανακαινισμένα και σχε
δόν με όλα τα Κέντρα Υγείας καινούρ-
για και με νέο ιατροτεχνολογικό εξο-
πλισμό» , ενώ απαντάει και για το απο-
τύπωμα των αλλαγών στα νοσοκομεία .

«Ο κόσμος βλέπει τις αλλαγές» , επι
σημαίνει ο υπουργός Υγείας . Ο κ . Γε-
ωργιάδης τοποθετείται και για τη με-

ταναστευτική πίεση , εκφρά-
ζοντάς την ανησυχία του για
την ένταση του φαινομένου .

Η κυβέρνηση βιώνει ακόμη
μια κρίση μετην υπόθεση του
ΟΠΕΚΕΠΕ. Θεωρείτε πως κα-
θυστέρησε η πλειοψηφία ως

προς την αντιμετώπιση μιας πο-
λυετούς νοσηρής κατάστασης;

Η τοποθέτηση του κυρίου πρωθυ
πουργού ήταν ξεκάθαρη . Στο συγκε
κριμένο θέμα δεν πετύχαμε αυτά που

θέλαμε να πετύχουμε παρά τις πολλές
αλλαγές διοικήσεων στον ΟΠΕΚΕΠΕ.

που αποδεικνύουν ότι είχε εντοπιστεί
το πρόβλημα . Νομίζω ότι η λύση που

προτάθηκε τώρα με τη διάλυση του
Οργανισμού αυτού και την απορρόφη
σή του από την ΑΑΔΕ θα φέρει τα
προσδοκώμενα αποτελέσματα . Πάν-
τως, δεν είναι ένα εύκολο προς επίλυ
ση θέμα , καθώς εδώ μιλάμε για έναν
γόρδιο δεσμό δεκαετιών.

Τι απαντάτε στην κριτική της αντιπο-
λίτευσης;

Ποια κριτική και ποιας αντιπολίτευ
σης : Μας κατηγορεί ο ΣΥΡΙΖΑγια την
υπόθεση Βορίδη , ο οποίος Βορίδης

Συνέχεια στην επόμενη σελίδα
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Άδωνις Γεωργιάδης

απεδέχθη την εισήγηση του Διοικητι
κού Συμβουλίου του ΟΠΕΚΕΠΕ του
ΣΥΡΙΖΑ και την εφαρμογή της υπουρ
γικής αποφάσεως του ΣΥΡΙΖΑ : Ή μας
κατηγορεί το ΠΑΣΟΚ που η διαχρονι-
κή του διακυβέρνηση έχει φορτώσει
τη χώρα περίπου 2 δισ . πρόστιμα για
τα ζητήματα του ΟΠΕΚΕΠΕ:

Παρακαλώ πολύ , ας κρατήσουμε λίγο
την ψυχραιμία μας . Η υπόθεση του
ΟΠΕΚΕΠΕ δεν περιποιεί τιμή για την
κυβέρνησή μας . Αποδέχομαι ότι δεν
πετύχαμε αυτά που θα θέλαμε και
πρέπει να δουλέψουμε σκληρότερα .

Αλλά όχι να μας κουνάνε το δάχτυλο
οι κύριοι και οι κυρίες της αντιπολί
τευσης . Αυτό πάει πολύ .

Σας ανησυχούν η κλιμάκωση στη
Μέση Ανατολή και η αύξηση των μετ
ταναστευτικών ροών από τη Λιβύη;
Σας ακούσαμε να τοποθετείστε πριν
από μια εβδομάδα για το παράνομο
τουρκολιβυκό μνημόνιο , ασκώντας
μάλιστα κριτική και στους κυβερνη-
τικούς χειρισμούς .

Με ανησυχεί πάρα πολύ η τεράστια
μεταναστευτική ροή από τη Λιβύη .

Είναι απολύτως προφανές ότι εκεί
έχουμε άλλο ένα παιχνίδι της Τουρ-
κίας , η οποία προσπαθεί να αυξήσει
την πίεση προς την Ελλάδα από μια
πολύ πιο δύσκολη οδό , από το Αιγαίο,

διότι εκεί έχουμε ανοιχτό πέλαγος
και η φύλαξη των θαλάσσιων συνό-
ρων σε ανοιχτό πέλαγος θέτει πολλά
ζητήματα διεθνούς νομιμότητας που
δεν αντιμετωπίζονται εύκολα . Άρα ,

πρέπει οπωσδήποτε με κάποιον τρό-
πο να συνεννοηθούμε με τη Λιβύη .

Πιστεύω ότι το ταξίδι του κυρίου Γε-
ραπετρίτη εκεί θα φέρει τα προσδο-
κώμενα αποτελέσματα .

Στον τομέα τηςΥγείας , ένα χαρτο-
φυλάκιο που έχετε αναλάβει και
προσπαθείτε να υλοποιήσετε όσο
το δυνατόν περισσότερα , η αντι-
πολίτευση σας κατηγορείγια την
κατάσταση στα νοσοκομεία . Τι
απαντάτε ; Σας είχαμε ακούσει πα-
λιότερα να κάνετε λόγο για «συμ-
μορία της μιζέριας» . Υπάρχει και
πώς την αντιμετωπίζετε;

Η πρόοδος στα νοσοκομεία τον τε-
λευταίο ενάμιση χρόνο, με συγχωρεί-

τε, αλλά είναι οφθαλμοφανής . Αυτήν
τη στιγμή που μιλάμε έχουμε πάνω
από 150 εργοτάξια που δουλεύουν
ταυτόχρονα στα νοσοκομεία όλης της
χώρας . Σχεδόν κάθε μέρα ανακαινί
ζουμε κλινικές . Σχεδόν κάθε εβδο-
μάδα εγκαινιάζουμε καινούργιες
κλινικές . Το τέλος του 2026 θα μας

Με ανησυχεί πάρα
πολύ η τεράστια

και μεταναστευτική ροή
από τη Λιβύη.

Πρέπει οπωσδήποτε
με κάποιον τρόπο
να συνεννοηθούμε...
Πιστεύω ότι το ταξίδι
του κυρίου Γεραπετρίτη
εκείθα φέρει
τα προσδοκώμενα
αποτελέσματα

βρει με όλα τα νοσοκομεία πλήρως
ανακαινισμένα και σχεδόν με όλα τα
Κέντρα Υγείας καινούργια και με νέο
ιατροτεχνολογικό εξοπλισμό . Είμαι
εξαιρετικά ευτυχής διότι επί της θη-
τείας μου υλοποιούμε το μεγαλύτερο
έργο ανακαίνισης κτηριακών υποδο
μών από καταβολής του ελληνικού

κράτους . Θέλω να με πιστέψετε, το
ΕΣΥ αλλάζει και γίνεται καλύτερο.

Συμπληρώνετε ενάμιση χρόνο στο
υπουργείο Υγείας . Σας ακούω συ
χνάνα αναφέρετεότι το ΕΣΥαλλά
ζει . Τις αλλαγές αυτές τις ει
σπράττει ο κόσμος: Πότε πιστεύε
τε ότι θα αντιληφθεί και ο τελευ
ταίος Έλληνας πολίτης ότι το ΕΣΥ
έχει όντως αλλάξει;

Ναι , πιστεύω ότι ο κόσμος βλέπει τις
αλλαγές . Πρώτα απ ' όλα , κλείνει πλέ-
ον ραντεβού με γιατρό του ΕΟΠΥΥ
πολύ πιο γρήγορα σε σχέση με πριν.

Περιμένει στην αναμονή μιας εφημε
ρίας ενός μεγάλου νοσοκομείου πε-
ρίπου τον μισό χρόνο σε σχέση με
πριν. Παραλαμβάνει τα Φάρμακα
Υψηλού Κόστους (ΦΥΚ) κατ ' οίκον και
δεν χρειάζεται να περιμένει στις ου-
ρές έξω από τα φαρμακεία του ΕΟ-
ΠΥΥ. Ακόμη και οι πιο σφοδροί μας
επικριτές θα αναγκαστούν να ανα-
γνωρίσουν την πρόοδο στο ΕΣΥ.

Το τέλος του 2026 θα μας βρει με όλα τα νοσοκομεία πλήρως ανακαινισμένα και
σχεδόνμε όλα τα Κέντρα Υγείας καινούργια και με νέο ιατροτεχνολογικό εξοπλισμό.
Είμαι εξαιρετικά ευτυχής διότι επί της θητείας μου υλοποιούμε το μεγαλύτερο έργο
ανακαίνισης κτηριακών υποδομών από καταβολής του ελληνικού κράτους
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